
Referat fra Brugerrådsmøde 22. oktober 2024 

Til stede: Torben, Gertrud, Kirsten, Karen, Jan, Inger, Eva og Stig. 

Mødeleder: Stig 

Dagsorden: 

1. Referat fra sidste møde 8. oktober 2024 

2. Info 

3. Åbent Hus 18. november 

4. SumUp 

5. Næste møde 

6. Evt. 

Ad 1. 

Eva gjorde opmærksom på, at hun ikke vidste noget om lokalerne, hvis skoleeleverne 

flyttes. 

Referatet ellers godkendt. 

Ad 2. 

Torben oplyser, at han er gjort bekendt med, at Finværkstedet mangler lys. Der er 

p.t. forskellige armaturer i Hulen og i Finværkstedet. Dette bliver ikke ændret, idet 

kommunen ikke vil betale for ændringerne. Hvis der skal ændres, må Aktivitetshuset 

selv betale. Hvis problemet kan løses med punktlys, kan Aktivitetshuset måske 

betale for indkøb af dette. Torben arbejder videre med opgaven. 

Inger oplyser, at skrivelse vedrørende igangsættere/frivillige ved revision bliver lagt i 

Receptionen og på kontoret. 

Torben har skriftligt inviteret Maibritt Blohm til at deltage i et møde i Brugerrådet. 

Han har modtaget et automatisk tilbagesvar omkring ferie, men ikke hørt yderligere. 

Ad 3. 

Torben kontakter igangsætterne. Alle lokaler reserveres til dagen. Der annonceres i 

Odder Avis, i kalenderen, i Odder Kalenderen samt på facebook. 



Mandag den 18. november – arrangementet foregår fra kl. 10.00 – 13.00 . Torben, 

Gertrud, Kirsten, Jan, Stig, Inger, Eva møder lidt tidligere. De pågældende, der har 

aktiviteter, passer dem. 

Mødestedet for rundvisning er indenfor døren. 

Torben indkøber slik. 

Ad 4. 

SumUp – der arbejdes på det. Skal testes inden brug. 

Ad 5. 

Næste møde den 5. november 2024 kl. 14.00 – mødeleder Torben. 

Ad 6. 

Inger har skriftligt forespurgt Annie Toldbod om, hvorfor ikke alle har fået 

opkrævninger endnu. Hun har ikke fået tilbagemelding. 

Torben vil følge op på dette. 

Stig kommenterede den afholdte Sundhedscafè. 

Referent: Inger 


